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Bestyrelsesmøde Over Jerstal Borgerforening 
 Den 11-8-15 kl. 19,00 hos Eva 

Fremmødte: Børge, Eva, Christian, Kim og Laila Afbud: Bent 
 Fravær uden afbud: 

 
Dagsorden  Referat  

Pkt. 1: Evaluering Sankthans    

Der mangles folk til at hjælpe med opsætning af telt og nedtagning. Skal der et udvalg til? Vi havde en god båltaler og der var god opbagning i år. Salget i år var på 1550 kr. 

Pkt. 2: Midler fra Kløften festival    

Der er søgt om 15.000 kr. til et lydanlæg/ musikanlæg. Svartid ca. 3 mdr. 

Pkt. 3: Infoskærm    

Intet nyt. 

Pkt. 4: Udvalg   

Bypark udvalg vil gerne i gang. Torben svarer ikke. Brian har en masse spørgsmål og der er blevet stammet nogle træer op. Ligger der nogle papirer på grunden over hvad der ligger i jorden på grunden. Børge undersøger dette. Må der sættes et skilt op med hvem der er sponsor til byparken. Det har vi godkendt. 
Pkt. 5: Byfest  

Der er evalueringsmøde d. 12/8-15.Der skal mere styr på økonomien. Og bedre styr på kaffebordet.  
Pkt. 6: Økonomi vedr. bypark  

Der ligger 12.000 kr. til by forskønnelse og vi afventer svar fra menighedsrådet.  
Pkt. 7: Papirer på gamle krogrund  

24 august bliver sagen om grundskylden behandlet. Bliver der et nej til fritagelse, bliver grunden leveret tilbage til kommunen.  
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Pkt. 8: Bestyrelsens mødefrekvens og mødedage.  

Fin fremmøde. Dog kom spørgsmålet: skal vi flytte mødet så Bent kan komme med.  
Pkt. 9: Evt.  

Per Broman: Støj fra flyvestationen. Indflyvning over Abkærparken. Vi gør ikke noget ved det da de ikke er medlem af borgerforeningen.  Lottospil: Laila Bager kage. Benny kontaktes ang. opråb.  Skovsminde: Regning fra kopimaskinen er ikke betalt, og hvis den ikke bliver betalt kommer der ikke noget i bladet derfra.  Skal vi søge om penge til borde og bænke/stole eller skal vi selv købe nogen. Børge undersøger priser.  
Pkt. 10: Dato for næste møde  

22 sep. Kl.19. Og der inviteres undergrupper.  Igen et møde d. 27 okt. kl. 19. 
 


